

受賞者一覧

第3回杏林医学会誌優秀論文賞

- 森 数美 (保健学部救急救命学科)
論文タイトル: 単極性うつ病における臨床症状と局所脳血流量との関連 杏林医学会雑誌 48巻4号p.119-127掲載, 2017.

第7回研究奨励賞

- 新倉 保 (感染症学): IFNGR1 signaling is associated with adverse pregnancy outcomes during infection with malaria parasites. PLoS One 12(11):e0185392, 2017.
- 牧山智彦 (生化学): γ -Taxilin temporally regulates centrosome disjunction in a Nek2A-dependent manner. Experimental Cell Research 362(2):412-423, 2018.
- 樋口 聡 (第二内科学): Visceral-to-subcutaneous fat ratio is independently related to small and large cerebrovascular lesions even in healthy subjects. Atherosclerosis 259:41-45, 2017.
- 渡辺 邦太郎 (麻酔科学): Postoperative analgesia comparing levobupivacaine and ropivacaine for brachial plexus block: A randomized prospective trial. Medicine 96(12):e6457, 2017.
- 安藤良将 (眼科学): Vitrectomy and scleral imbrication in patients with myopic traction maculopathy and macular hole retinal detachment. Graefes Archive for Clinical and Experimental Ophthalmology 255(4):673-680, 2017.
- 白土 健 (衛生学公衆衛生学): Regular voluntary exercise potentiates interleukin-1 β and interleukin-18 secretion by increasing caspase-1 expression in murine macrophages. Mediators of Inflammation 2017:9290416, 2017.
- 笠倉奈津子 (耳鼻咽喉科学): *WFS1* and *GJB2* mutations in patients with bilateral low-frequency sensorineural hearing loss. The Laryngoscope 127(9):E324-E329, 2017.
- 李 政勲 (脳神経外科学): Prognostic factors for primary central nervous system lymphomas treated with high-dose methotrexate-based chemo-radiotherapy. Japanese Journal of Clinical Oncology 47(10):925-934, 2017.

第7回学生リサーチ賞 (平成29年度) ※学年は決定時

- 「地域と大学」Cグループ 内田真聖, 太田裕美, 坂口未希子, 志村亮輔, 高野洋, 中村真悠子, 馬目潤, 山口悠太 (医学部1年) 推薦者: 赤木美智男教授 (医・医学教育学)
- 落合愛純, 數井伶奈, 佐瀬史佳, 澤村陽香 (保健学部4年) 推薦者: 宮澤博教授 (保・臨床検査技術学科)
- 日坂春香, 中村祐紀, 卯之原美津妃 (保健学部4年) 推薦者: 中島恵美子教授 (保・看護学科)
- 廣瀬勇人 (保健学部4年) 推薦者: 山本智朗教授 (保・診療放射線技術学科)
- 石井直樹 (医学部5年) 推薦者: 遠藤英仁准教授 (医・心臓血管外科学)
- 大坪葉奈 (保健学部4年) 推薦者: 照屋浩司教授, 平澤愛講師 (保・健康福祉学科)
- 余川絢音 (保健学部4年) 推薦者: 中島章夫准教授 (保・臨床工学科)

第7回学生トラベルアワード (平成29年度)

なし